
ـــع مشکلات ـــر رف ـــزاد ب نیک
فرودگاههای اردبیل تاکید کر

نایب رئیس مجلس شورای اسلامی بر رفع مشکلات فرودگاههای اردبیل و پارس آباد تاکید کرد.

 علی نیکزاد در حاشیه نشست بررسی وضعیت فرودگاه های استان گفت:
با حضور معاونین وزارت راه و شهرسازی، توافقات خوبی برای برطرف
کردن مشکلات فرودگاههای استان و برقراری پروازهای پارس آباد انجام

گرفت.

نایب رئیس مجلس شورای اسلامی افزایش پروازها از فرودگاه اردبیل را
یکی از اولویت های استان ذکر کرد و گفت:در این راستا اقدامات
مناسبی انجام پذیرفته ولی همچنان رسیدن به وضعیت ایده آل مورد

انتظار است.

وی گفت: در جریان سفر معاونین وزیر راه و شهرسازی، از سرگیری
پروازها از طریق فرودگاه پارس آباد یکی از موارد توافق بود و در

ارتباط با تجهیز این فرودگاه نیز قول های مساعد داده شد.

نیکزاد یادآورشد: در حال حاضر روزانه ۵۴ پرواز از فرودگاههای
اردبیل نشست و برخاست دارد که سال آینده علاوه بر این پروازها

روزانه یک پرواز جدید از این فرودگاه برقرار خواهد شد.

بر اساس این گزارش سید حامد عاملی استاندار،علی نیکزاد،نایب رئیس
مجلس شورای اسلامی، رئیس سازمان هواپیمایی کشوری، مدیر عامل شرکت
فرودگاه ها و ناوبری هوایی ایران،امروز ضمن بازدید از فرودگاه
اردبیل در نشست مشترک مشکلات فرودگاههای استان اردبیل را بررسی

کردند.
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